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PROTOKÓŁ NR 128.2021 

Z POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU W MIĘDZYRZECZU 

które odbyło się w dniu 17 sierpnia 2021 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1.  Agnieszka Olender     - Starosta 

2.  Zofia Plewa  - Wicestarosta 

3.   Roman Nowak - Członek Zarząd  

4.        Dariusz Orzeszko        - Członek Zarządu 

5.        Zbigniew Świątek - Członek Zarządu 

 

oraz    

Remigiusz Biłous                  - Skarbnik Powiatu 

Mirosław Leśny  - Sekretarz Powiatu 

 

a także 

Beata Gołębiewska   - Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Międzyrzeczu (podczas 

omawiania pkt 1) 

Andrzej Sobczak                    - Naczelnika Wydziału Edukacji , Spraw Społecznych i Promocji 

(podczas omawiania części pkt 5) 

 

Posiedzenie otworzyła Starosta, Pani Agnieszka Olender, po czym ustalono porządek obrad. 

 

PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

 
1. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy  

w Międzyrzeczu.  

2. Sprawy budżetowe, w tym: 

- podjęcie uchwał, 

- przyjęcie projektów uchwał Rady Powiatu.  

3. Rozpatrzenie spraw z zakresu zamówień publicznych. 

4. Wydanie opinii do projektu budowy drogi gminnej. 

5. Omówienie innych spraw z bieżącej działalności powiatu. 

6. Wolne wnioski. 
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Ad. 1 

Beata Gołębiewska - Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Międzyrzeczu omówiła 

projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie regulaminu organizacyjnego Powiatowego 

Urzędu Pracy w Międzyrzeczu. Konieczność ta wynika z planowanej zmiany struktury 

organizacyjnej Urzędu polegającej na wyodrębnieniu z Działu Centrum Aktywacji Zawodowej 

dwóch referatów: Rynku Pracy i Instrumentów Rynku Pracy. W najbliższym czasie zajdą 

zmiany w zadaniach urzędów pracy. Proponowana zmiana stanowi przygotowanie do ich 

realizacji. Nie przewiduje się zwiększenia zatrudnienia. Starosta i Wicestarosta zauważyły, że 

nowy regulamin może być przedwczesny, ale Dariusz Orzeszko i Roman Nowak stwierdzili, że 

nie widzą przeszkód do uchwalenia zaproponowanego regulaminu. Zarząd Powiatu podjął 

uchwałę Nr 88.2021 w sprawie regulaminu organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy  

w Międzyrzeczu. Za podjęciem uchwały głosowali: Agnieszka Olender, Zofia Plewa, Roman 

Nowak i Dariusz Orzeszko, a wstrzymał się Zbigniew Świątek. 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy poinformowała o niebezpieczeństwie 

wynikającym z sypiącego się tynku na budynku urzędu. W tej sprawie złożyła wniosek  

o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków w kwocie 50 tys. zł z przeznaczeniem na 

usunięcie zagrożenia. Zbigniew Świątek zaproponował rozważyć możliwość zabezpieczenia 

środków na ocieplenie budynku w budżecie na 2022 r. zwłaszcza, że jest to ostatni taki 

powiatowy budynek. Skarbnik odpowiedział, że jednostka co roku składa taki wniosek, ale ze 

względu na brak możliwości pozyskania środków zewnętrznych wniosek nie jest 

przyjmowany. Dariusz Orzeszko także uważa, że sprawę trzeba załatwić kompleksowo, w tym 

wraz z osuszeniem budynku. Beata Gołębiewska stwierdziła, że wymagana jest także wymiana 

instalacji elektrycznej. 

Beata Gołębiewska poinformowała o nowych projektach, na które mogą być składane 

wnioski, w tym środki na dojazdy, stypendia przesiedleńcze.  

Ad.2 

 Skarbnik przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 84.2021 z dnia  

6 sierpnia 2021 r. w sprawie zmiany w budżecie na 2021 r. Zmiana jest konieczna ze względu 

na błąd dotyczący podanej kwoty zwiększenia dochodów bieżących. Zarząd Powiatu 

jednogłośnie podjął uchwałę Nr 89.2021 zmieniającą uchwałę w sprawie zmian w budżecie na 

2021 r. 

  Skarbnik przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany w uchwale 

budżetowej na 2021 r. Projekt zawiera między innymi zwiększenie dochodów i wydatków  
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w związku z otrzymaniem pomocy finansowej od Gminy Przytoczna z przeznaczeniem na 

przebudowę drogi powiatowej w Rokitnie. Zarząd Powiatu skierował projekt uchwały do 

dalszych prac w Radzie Powiatu. 

 Skarbnik przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Międzyrzeckiego na lata 2021-2035. Zmiany wynikają z ko-

nieczności doprowadzenia do pełnej zgodności z planem finansowym budżetu. Wprowadzone 

zmiany są zgodne z ustawą o finansach publicznych i wynikają z realizacji budżetu Powiatu. 

Zarząd zaakceptował projekt uchwały i skierował go do dalszych prac do Rady Powiatu. 

Skarbnik ponownie omówił złożone oferty w postępowaniu dotyczącym zamówienia 

publicznego na „Wykonanie kompleksowej bankowej obsługi budżetu Powiatu Międzyrzec-

kiego oraz jednostek organizacyjnych w okresie od 1 września 2021 r. do 31 sierpnia 2021 r.” 

Ze względu na brak pisemnego stanowiska komisji przetargowej powołanej do rozpatrzenia 

tego zamówienia Zarząd Powiatu postanowił podjąć rozstrzygnięcie w sprawie tego zamówie-

nia na kolejnym posiedzeniu, po otrzymaniu stosownego dokumentu. 

Ad.3 

Sekretarz przedstawił wniosek Pomorskiej Grupy Konsultingowej S.A. w Bydgoszczy 

skierowany do uczestników Gorzowskiej Grupy Zakupowej, w tym do Powiatu Międzyrzec-

kiego, o złożenie oświadczenia o zabezpieczeniu środków na realizację zamówienia w części 

dotyczącej powiatu międzyrzeckiego i zaproponował jego złożenie. Zarząd Powiatu złożył 

oświadczenie o zabezpieczeniu środków na realizację zamówienia w części dotyczącej powiatu 

międzyrzeckiego. 

Powiatowy Ośrodek Wsparcia „Razem raźniej” w Skwierzynie poinformował Zarząd 

Powiatu o rozstrzygnięciu postępowania na „Wykonanie robót budowlanych polegających na 

remoncie więźby dachowej wraz z pokryciem na budynku POW” z kwotę 455.342,53 zł. 

Ad.4 

 Na posiedzeniu w dniu 11 sierpnia Zarządu Powiatu zapoznał się z pismem o zaopinio-

wanie wniosku o wydanie opinii do projektu „Budowa drogi gminnej nr 004424F-ul. Topolowa  

w Pszczewie wraz z budową kanalizacji deszczowej, oświetlenia ulicznego i kanału technolo-

gicznego”. Czesław Toczyński poinformował, że dokonana analiza pozwala na wydanie pozy-

tywnej opinii ujętej w projekcie pisma. Zarząd Powiatu zaakceptował projekt pisma pozytyw-

nie opiniującego złożony wniosek. 
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Ad.5 

 Zarząd Powiatu otrzymał decyzję Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji  

o stwierdzeniu nieważności decyzji Wojewody Lubuskiego potwierdzającej własność Powiatu 

dla działki nr 426/4 położonej w obrębie Jasieniec. Decyzja została wydana na wniosek Powia-

tu. Działka ta jest częścią Kanału Rybojady i powinna wejść w skład zasobu nieruchomości 

Skarbu Państwa, którym gospodarują Wody Polskie.  

 Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego zwrócił się do Zarządu 

Powiatu z wnioskiem o możliwość stworzenia etatu dla psychologa szkolnego w kierowanej 

przez niego jednostce. Wniosek uzasadnił długotrwałą izolacją związaną z pandemią i jej nega-

tywnymi skutkami. Dariusz Orzeszko stwierdził, że wstrzyma się z akceptacją takiego wnio-

sku. Jednym z powodów takiego stanowiska jest fakt, że na terenie powiatu działają dwie po-

radnie psychologiczno-pedagogiczne. Do rozważenia jest możliwość utworzenia punktu kon-

sultacyjnego przy szkole w celu pełnienia okresowych dyżurów. Wniosek zostanie rozpatrzony 

w innym terminie. 

Starosta poruszyła, odłożoną wcześniej, kwestię wniosku nowo powołanej Dyrektor Li-

ceum Ogólnokształcącego w Międzyrzeczu dotyczącego utrzymania stanowiska Wicedyrektora 

szkoły. Dariusz Orzeszko i Roman Nowak stwierdzili, że są temu przeciwni. Zasadniczym po-

wodem takiego stanowiska jest zbyt mała ilość oddziałów w szkole i jednoznaczność przepi-

sów w tym zakresie. Dyrektor szkoły dysponuje innymi instrumentami, aby móc kierować 

sprawnie jednostką, w tym dodatkami motywacyjnymi. Stanowisko to poparła także Wicesta-

rosta, Zofia Plewa. W tym momencie zaproszono do udziału w posiedzeniu Naczelnika Wy-

działu Edukacji, Sprawa Społecznych i Promocji, Andrzeja Sobczaka. Stwierdził, że aktualny 

dyrektor szkoły posiadał jednoznaczną zapowiedź, że ubiegły rok był ostatnim, w którym takie 

stanowisko istniało – przy obecnej ilości oddziałów szkolnych. W szkole będzie się uczyć 250 

uczniów i przybyły tylko dwie pierwsze klasy. Andrzej Sobczak także zawnioskował o nietwo-

rzenie tego stanowiska. Starosta zobowiązała Naczelnika Wydziału do sporządzenia odpowie-

dzi na wniosek z informacją o stanowisku Zarządu Powiatu. 

Starosta zobowiązała Naczelnika Andrzeja Sobczaka do przedstawienia na następne po-

siedzenie informacji o wymaganej wielkości środków na oświatę do końca bieżącego roku.  

Zbigniew Świątek zapytał Andrzeja Sobczaka o to, w jaki sposób COVID wpłynął na 

kwestie finansowe w oświacie pod kątem powstania oszczędności. Po udzielonych wyjaśnie-

niach odstąpił od tego wniosku, gdyż stwierdzono, że takie oszczędności nie powstały.  
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Na poprzednim posiedzeniu Zarząd Powiatu zapoznał się z trzema ofertami organizacji 

pozarządowych o udzielenie dotacji w trybie pozakonkursowym. Działając na wniosek Wy-

działu Edukacji, Spraw Społecznych i Promocji po dyskusji Zarząd Powiatu przyznał dla: 

1) Polskiego Towarzystwa Walki z Kalectwem z siedzibą w Gorzowie Wlkp. na realizację za-

dania „E-Olimpiada Rękodzieła Artystyczno-Użytkowego” kwotę 2,0 tys. zł; 

2) Stowarzyszenia Wsi Bukowiec „Działajmy Razem” na realizację Festiwal Dzieci i Młodzie-

ży BuFka kwotę 2,4 tys. zł; 

3) Stowarzyszenia „Nasz Dom” ze Skwierzyny na realizację Pikniku z Kabaretem dla miesz-

kańców Domu Pomocy Społecznej w Skwierzynie oraz uczestników Powiatowego Ośrodka 

Wsparcia „Razem Raźniej” kwotę 1,0 tys. zł.  

 Poruszono kwestię wcześniejszego wniosku Dyrektora CKZiU o dodatkowe środki  

w kwocie 132 tys. zł na wyposażenie szkoły. Dariusz Orzeszko zaproponował, aby Dyrektor na 

posiedzeniu Zarządu Powiatu wskazał, na co konkretnie te środki maja być przeznaczone. Jego 

zdaniem będą one potrzebne dopiero za rok.  

Ad. 6 (wolne wnioski) 

Wolnych wniosków nie wniesiono. 

 

PODPISY CZŁONKÓW ZARZĄDU 

  
 

 

1. Agnieszka Olender 

2. Zofia Plewa 

3. Roman Nowak 

4. Dariusz Orzeszko 

5. Zbigniew Świątek. 

 

 

Protokołował: Czesław Toczyński 
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